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Rád bych obhájil svou pozici člena Výkonného 
výboru Českého paralympijského výboru a 
navázal na dosavadní práci ve prospěch 
parasportu v České republice. Mezi mé hlavní 
priority nadále patří prosazování nekonfliktní, 
diplomatické a transparentní politiky, která 
posiluje důvěru uvnitř i vně paralympijského 
hnutí. 
 
Chci se dále zasazovat o zviditelňování Českého 
paralympijského týmu a pokračovat v integraci 
parasportu do širšího sportovního prostředí 
podle sloganu ČPV „Sport je jenom jeden“. 
Zároveň se chci aktivně podílet na projektech, 
které podporují růst aktivní členské základny a 
šíření paralympijských hodnot ve společnosti. 


